
 

Skolebestyrelsesmøde	–	Tømmerup	
Skole	

	
	

Dag-måned-år	 Formandens	
initialer	
DH	

 

Tid	og	sted:	17.00-19.00.	
Skolens	lærerværelse	
		

25.09.24	
	  

 
 

1. Afbud:	 Maja,	Louisa		

2. Velkommen:	
	

Meddelelser:	
	

	

• Velkommen	
• Dagsorden	

	
Fra	skolen	ved	skolelederen:	

• Orientering:		
Vi	har	haft	et	lavere	forbrug	end	forventet.	Resten	overføres	til	
kommende	skoleår.	
Vi	har	investeret	i	en	del	fagbøger	for	at	optimere	på	det	faglige.	
Vi	har	investeret	i	materialer	til	H/D	og	billedkunst.	
Vi	har	indkøbt	nye	materialer	til	N/T.	
Der	er	indkøbt	læsebøger	til	skolens	yngste.	
Der	er	købt	mobilhoteller	med	særskilt	lås	til	alle	klasser.	
Der	ønskes	at	laves	en	mobilpolitik	på	skrift.	
	
Der	bliver	hentet	tilbud	på	akustikpaneler	til	gangarealerne.	
Vi	er	i	gang	med	at	gøre	PLC	til	at	bedre	læringsrum.	Der	skal	nyt	
inventar	og	whiteboardtavler.	
Infotavlen	ved	indgangen	bliver	genetableret.		
Der	bliver	indhentet	tilbud	på	en	modernisering	af	administrationen,	
personalerum	og	gangarealer	(bedre	mulighed	for	gruppearbejde)	
Vi	har	fået	lavet	den	defekte	brønd	så	vi	undgår	vand	i	kælderen.	
Vi	får	nu	græsset	slået	i	mere	passende	intervaller.	
Vi	har	arbejdet	med	beredskabsplanen.	Vi	har	afholdt	brandøvelse.	
Beredskabsplanen	er	revideret	så	den	passer	både	til	undervisning,	
frikvarterer	og	SFO-tid.	
Der	er	bestilt	serieforbundne	røgalarmer.	
Der	kommer	briksystem	til	yderdørene.	
Der	kommer	en	PLOV-plan	
	
SFO’en	er	nu	fuldt	bemandet,	der	er	ugeplan	på	Aula,	der	arbejdes	på	
flere	aktiviteter,	både	for	børnene,	men	også	for	forældre.	Der	arbejdes	
med	2	hovedspor,	udeliv	og	kreativitet.	
Der	er	planer	om	modernisering	af	SFO2	
	
Mette	har	været	på	besøg	hos	Kløvergården	og	talt	med	leder	om	
hvordan	vi	sikrer	så	god	en	overgang	fra	børnehave	til	skole.	
	
Der	er	iværksat	læsekonferencer.	
	
Der	skal	arbejdes	på	en	sorgplan.		
Det	ønskes	at	der	også	ligger	en	plan	for	hvordan	vi	håndtere	
langtidsfraværende	elever	og	elever	med	særlige	aftaler.	
	



Vi	skal	have	genbesøgt	skolens	principper	og	værdisæt	
	

• Budget	
Der	er	indsendt	budgetshøring	til	tiden.	
	

• Indkøb	
Se	under	orientering	
	

• Nye	elever	
Der	er	indskrevet	3	nye	børn	siden	opstart.	Det	er	overflyttere	fra	
andre	skoler.	
	

	
	
								3.	Skolebestyrelsen:	

• Nyt	fra	SB	
Der	har	været	SB	repræsentanter	til	alle	forældremøder.	
Der	er	5	forældre	der	har	meldt	tilbage	at	de	gerne	vil	indtræde	i	
bestyrelsen.	De	inviteres	d.	30.10.	
	
Der	er	fælles	skolebestyrelsesmøde	på	Rynkevang	27.11.24	
	
Udmelding	af	skolebestyrelsen	skal	ske	direkte	på	skrift	til	Sisi	Eibye	

• Formanden	orienterer	
• SB-valg	i	år	
• Årligt	møde	med	klasseråd	

	
Der	ønskes	at	der	laves	en	skærmpolitik	om	hvornår	og	hvordan	der	
benyttes	skærme,	både	i	undervisningen	og	Sfo’en.	Det	gælder	både	
mobiler,	PC	og	tablets.	
		

											4.	Skoleåret:		 • 	Orientering	
	

															
	

		
		5.	Møde	med	forældreråd	
og	nyt	fra																Forældre	
foreningen:	

• Nyt	fra	forældreforeningen:	

Kommende	arrangementer:	

30.11	-	juletræsfest	

22.02	-	fastelavnsfest	

4.4	–	diskofest	

Arrangementerne	afholdes	uanset	hvor	står	tilmelding	der	er.	

	
	

6.	Kommende	mødedatoer:	 Datoer:	30.10.24	og	04.12.24	
	

7.	EVT.	 Der	starter	ny	skolepsykolog	1.12	

Vi	har	haft	hærværk	to	gange.	Der	blev	lavet	hul	i	muren	mod	vejen.	Vi	
har	fået	ødelagt	lyssensorerne	rundt	omkring.	



Man	må	gerne	skrive	på	den	lokale	facebookgruppe	at	man	gerne	må	
henvende	sig	hvis	man	ser	eller	ved	noget.	

	 	
	

	

	
	


